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Protokół nr 42/18
z posiedzenia Komisji Finansowo-Gospodarczej

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytej w dniu 23 kwietnia 2018 roku.

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia (godz. 16:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania
członków komisji dokonała przewodnicząca komisji Finansowo-Gospodarczej Dorota
Zasłonka.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka stwierdziła, że zostało osiągnięte kworum
oraz, że obrady Komisji Finansowo-Gospodarczej są prawomocne. Na 12 radnych
w chwili stwierdzania prawomocności komisji uczestniczyło 9 radnych. W trakcie trwania
komisji zgłosili się na jej obrady kolejni radni (lista obecności radnych w załączeniu).
Obrady komisji odbyły się w sali obrad Urzędu Miasta (pokój 229) od godz. 16:00.

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:
1. Artur Maruszczak – I Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyna-Koźla ds. gospodarki

przestrzennej i inwestycyjno-remontowej;
2. Joanna Hariasz - Skarbnik Miasta.
3. Monika Orpel-Śmigielska - Kierownik Biura Prawnego;
4. Sekretarz Miasta - Zbigniew Romanowicz;
5. Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz – Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami

i Planowania Przestrzennego;
6. Beata Pierzchlewicz - Kierownik Wydziału Strategii, Rozwoju i Środków

Pomocowych;
7. Gabriela Helbin-Golasz - Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa;
8. Marek Mazurkiewicz - Kierownik Wydziału Zarządzania Drogami;

Ad 2.
Przyjęcie porządku obrad.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka przedstawiła proponowany porządek obrad
Komisji Finansowo-Gospodarczej:
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 40/18 z dnia 26 lutego 2018 r.
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia złożonej

w dniu 22 lutego 2018 r. petycji o zniesienie opłat za parkingi na terenie miasta
Kędzierzyna-Koźla:

- negatywna opinia;
- pozytywna opinia;

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2018.
6. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2032.
7. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
8. Zakończenie obrad.
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Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poinformowała, że wpłynęły do wprowadzenia
do porządku obrad dodatkowe projekty uchwał:
- przekazania policji środków finansowych;
- wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości gruntowej
niezabudowanej, oznaczonej jako działka 1045 k.m.7, położonej w Kędzierzynie-Koźlu
obręb ewidencyjny Kłodnica przy ul. Elewatorowej;
- wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości gruntowej
niezabudowanej, oznaczonej jako działka 1046/7 k.m.7, położonej w Kędzierzynie-Koźlu
obręb ewidencyjny Kłodnica przy ul. Elewatorowej;
- wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania wieczystego i oddanie w dzierżawę w
trybie bezprzetargowym, nieruchomości gruntowych niezabudowanych położonych w
Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Sławęcice przy ul. Naftowej;
oraz „Informację o wynikach konsultacji w przedmiocie Budżetu Obywatelskiego w 2018
roku w Kędzierzynie-Koźlu”.

porządek posiedzenia Komisji Finansowo-Gospodarczej Rady Miasta Kędzierzyn-
Koźle po zmianach przedstawia się następująco:
3. Przyjęcie protokołu nr 41/18 z dnia 26 marca 2018 r.;
4. ,,Informacja o wynikach konsultacji w przedmiocie Budżetu Obywatelskiego w 2018

roku w Kędzierzynie-Koźlu”;
5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia złożonej

w dniu 22 lutego 2018 r. petycji o zniesienie opłat za parkingi na terenie miasta
Kędzierzyna-Koźla negatywna opinia;

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia złożonej
w dniu 22 lutego 2018 r. petycji o zniesienie opłat za parkingi na terenie miasta
Kędzierzyna-Koźla pozytywna opinia;

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2018
wraz z autopoprawką;

8. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia
wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2032 wraz z autopoprawką;

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekazania policji środków
finansowych;

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa
własności nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka 1045
k.m.7, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kłodnica przy ul.
Elewatorowej;

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa
własności nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka 1046/7
k.m.7, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kłodnica przy ul.
Elewatorowej;

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa
użytkowania wieczystego i oddanie w dzierżawę w trybie bezprzetargowym,
nieruchomości gruntowych niezabudowanych położonych w Kędzierzynie-Koźlu
obręb ewidencyjny Sławęcice przy ul. Naftowej;

13. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
14. Zakończenie obrad.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poddała pod głosowanie uzupełniony porządek
obrad:
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (9)
Ewa Czubek, Andrzej Kopacki, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Ryszard Masalski,
Grażyna Radka, Witold Rusak, Dorota Zasłonka, Dorota Mrówka



3

BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (3)
Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Tomasz Scheller

Ad 3.
Przyjęcie protokołu nr 41/18 z dnia 26 marca 2018 r.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poinformowała, że protokół zostały wysłany
wszystkim radnym na pocztę elektroniczną, nikt nie wniósł uwag, wobec powyższego
poddała pod głosowanie protokół nr 41/18 z dnia 26 marca 2018 r.

Komisja bez uwag przyjęła protokół nr 41/18 (przez aklamację).

Ad 4.
Informacja o wynikach konsultacji w przedmiocie Budżetu Obywatelskiego w 2018
roku w Kędzierzynie-Koźlu (informacja stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję w sprawie.

Ryszard Masalski uważa, że frekwencja była niewielka ponieważ środki przeznaczone na
Budżet Obywatelski są małe. Uważa, że należy znacznie zwiększyć środki na Budżet
Obywatelski. Przedstawił swoje propozycje w przedmiocie Budżetu Obywatelskiego.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poinformowała, że Komisja Finansowo-
Gospodarcza zapoznała się i przyjęła informację o wynikach konsultacji w przedmiocie
Budżetu Obywatelskiego w 2018 roku w Kędzierzynie-Koźlu.

Ad 5.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia złożonej w dniu 22 lutego
2018 r. petycji o zniesienie opłat za parkingi na terenie miasta Kędzierzyna-Koźla: -
negatywna opinia (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję w sprawie.

Ryszard Masalski zawnioskował, aby komisja Finansowo-Gospodarcze zaopiniowała ww.
projekt uchwały wraz z opinią pozytywną. Realizacja petycji w sprawie zniesienia opłat za
parkingi w mieście oznacza w istocie zlikwidowanie stref płatnego parkowania. Strefy
płatnego parkowania są ustalane w celu odblokowania strumieni komunikacyjnych, bo
opłata-wydatek ma zniechęcać do parkowania, ponieważ Kędzierzyn-Koźle wyludnia się.
W Kędzierzyn-Koźle jest mniej o 700 osób rocznie. Radny uważa, że od początku tej
kadencji liczbowo wyparowało osiedle wielkości Blachowni. Wraz z tym występuje
zmniejszona ilość samochodów przemieszczających się po Kędzierzynie-Koźlu. O
turystach nie ma co dyskutować, bo nikt do Kędzierzyna-Koźla z zewnątrz nie przyjeżdża.
Jako, że nic nie wskazuje na to, aby trend upadku miasta miał być zatrzymany postulat
zawarty w petycji, aby znieść opłaty za parkingi jest w pełni uzasadniony. Będzie głosował
za pozytywnym rozpatrzeniem petycji. Ponadto, w celu praktycznego jej wdrożenia
wnoszę o przegłosowanie wniosku o brzmieniu: "Rada Miasta KK prosi Prezydenta
Miasta, o przygotowanie projektu uchwały, w sprawie uchylenia uchwały Rady Miasta
Kędzierzyn-Koźle dotyczącej stref płatnego parkowania w Kędzierzynie-Koźlu."

Ewa Czubek nie zgadza się z argumentami przedstawionymi przez radnego Ryszarda
Masalskiego. Uważa, że opłaty za miejsca parkingowe ponoszą mieszkańcy oraz osoby
przyjezdne wtedy jest zachowana rotacja samochodów( w newralgicznych częściach
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miasta) i miejsca w strefie nie są blokowane. Wyjaśniła, że każdy mieszkaniec może za
kwotę 60 zł na rok, wykupić abonament do parkowania na ulicy przy której mieszka.

Grażyna Radka zapytała czy radny Ryszard Masalski zna kwotę wpływu do budżetu
miasta z tytułu opłat parkingowych w skali 2017 r. Przychyla się do argumentów radnej
Ewy Czubek, że strefy płatne powinny zostać zachowane, aby w newralgicznych strefach
miasta zachować rotację samochodów.

Ryszard Masalski potwierdził, ze zna kwotę wpływu do budżetu z tytułu opłat za
parkowanie, jest to ok.400 tys. złotych.

Grażyna Radka uważa, że dzięki opłatom zachowana jest rotacja samochodów na
parkingach. Kiedy opłaty zostaną zniesione, obawia się blokowania miejsc parkingowych
przez mieszkańców lub samochody wystawione na sprzedaż. Dodała, że w mieście jest
stosunkowała mała liczba miejsc parkingowych.

Artur Maruszczak Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarki przestrzennej
i inwestycyjno-remontowej proponuje komisji przyjęcie negatywnej opinii do projektu
uchwały, aby zachować strefy płatne. Dodał, że liczba samochodów w mieście jest coraz
większa.

Ryszard Masalski uważa, że jest możliwe nie pobieranie opłat za parkowanie.

Ewa Czubek poinformowała o błędzie w pisowni w  ww. projekcie uchwały z pozytywną
opinią.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poddała pod głosowanie: zaopiniowanie projektu
uchwały w sprawie rozpatrzenia złożonej w dniu 22 lutego 2018 r. petycji o zniesienie
opłat za parkingi na terenie miasta Kędzierzyna-Koźla - negatywna opinię.

Radni poinformowali, że utracili połączenie z Internetem wobec czego głosowanie odbyło
się ręcznie poprzez podniesienie ręki.

Komisja Finansowo-Gospodarcza stosunkiem głosów:
8 głosów ,,za" ,
1 głos ,,przeciw",
1 głos ,,wstrzymujący się",
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia złożonej w dniu
22 lutego 2018 r. petycji o zniesienie opłat za parkingi na terenie miasta Kędzierzyna-
Koźla z  negatywną opinią do projektu uchwały.

Wyniki imienne:
ZA(1)
Ryszard Masalski
PRZECIW (8)
Ewa Czubek, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Dorota Mrówka, Grażyna Radka,
Dorota Zasłonka, Witold Rusak, Andrzej Kopeć.
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Andrzej Kopacki
NIEOBECNI (2)
Adam Oczoś, Tomasz Scheller

Ad 6.
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Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia złożonej w dniu 22 lutego 2018 r.
petycji o zniesienie opłat za parkingi na terenie miasta Kędzierzyna-Koźla - pozytywna
opinia (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka zapytała mecenasa Krzysztofa Mireckiego czy
należy poddać pod głosowanie ww. projekt uchwały

Mecenas Krzysztof Mirecki poinformował, że aby rozwiać wątpliwości można poddać pod
głosowanie ww. projekt uchwały.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poddała pod głosowanie:
zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia złożonej w dniu 22 lutego 2018 r.
petycji o zniesienie opłat za parkingi na terenie miasta Kędzierzyna-Koźla: - pozytywna
opinia.

Wyniki głosowania
ZA: 1, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
PRZECIW (8)
Ewa Czubek, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Dorota Mrówka, Grażyna Radka,
Dorota Zasłonka Andrzej Kopeć, Witold Rusak.
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Andrzej Kopacki
BRAK GŁOSU (1)
Ryszard Masalski,
NIEOBECNI (2)
Adam Oczoś, Tomasz Scheller

Komisja Finansowo-Gospodarcza stosunkiem głosów:
1 głos ,,za" ,
8 głosów ,,przeciw",
1 głos ,,wstrzymujący się",
negatywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia złożonej w dniu
22 lutego 2018 r. petycji o zniesienie opłat za parkingi na terenie miasta Kędzierzyna-
Koźla z pozytywną opinią do projektu uchwały.

Radny Ryszard Masalski poinformował, że wycofuje zgłoszony wniosek.

Ad 7.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2018
wraz z autopoprawką (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję w sprawie.

Radna Beata Łobodzińska złożyła wniosek pisemny:
,,zwraca się z prośbą, aby projekty uchwał dotyczące nowych zadań inwestycyjnych były
procedowane na Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego”.
Wyjaśniła, że w projekcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta wprowadzono
zadania inwestycyjne dot. remontu ul. Kościelnej, Dworcowej i Zaścianka

Artur Maruszczak – Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyna-Koźla ds. gospodarki
przestrzennej i inwestycyjno-remontowej wyjaśnił, że projekt uchwały dot. zmian
w budżecie miasta jest kierowany jedynie na posiedzenie Komisji Finansowo-
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Gospodarczej, lecz nic nie stoi na przeszkodzie, aby kierować te projekty uchwały również
na komisje branżowe.

Ryszard Masalski poinformował, że ma zastrzeżenia do propozycji zwiększenia wydatków
na zadaniu pod nazwą: rozbudowa drogi gminnej Alei JP II - etap III - (Wojska Polskiego
- Alei Lisa). W części dochodowej na tym zadaniu wykazuje się iż gmina otrzymała
dodatkowe dofinansowanie zewnętrzne na to zadanie w kwocie 675 zł, podczas gdy po
stronie wydatków pojawia się kwota 1.500.000 zł. W części dochodowej widnieje
informacja iż na zadanie otrzymano dofinansowanie zewnętrzne w kwocie 2.544.675 zł,
podczas gdy w części wydatkowej informuje się iż w budżecie zabezpieczono kwotę
4.455.000 zł. Z tego wynika iż gmina ponosi wydatki na tym zadaniu w wysokości
1.910.325 zł. Przeprowadzony przetarg wykazał iż w budżecie miasta zabezpieczono za
mało środków o rząd 1,5 miliona zł. Błąd w planowaniu wyniósł ponad 78 %. Jeżeli to
błąd ludzki, to prosi o wyjaśnienia? Jeżeli było to specjalnie tak zrobione na etapie
planowania, to jest to karygodne. Jeżeli koszt remontu odcinka JP II od ul. Wojska
Polskiego do Alei Lisa faktycznie jest taki wysoki, to czas powiedzieć: nie stać gminy na
dalszy remont tego strumienia komunikacyjnego. A może uczestnicy przetargu rażąco
naciągają kwoty, a gmina bezdyskusyjnie na to się zgadza? Będzie przeciwny
zaproponowanym zmianom w budżecie miasta.

Artur Maruszczak – Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyna-Koźla ds. gospodarki
przestrzennej i inwestycyjno-remontowej wyjaśnił, że zmiana w wysokości kwot nastąpiła
w związku ze wzrostem cen usług i materiałów na rynku przez firmy budowlane. Przy
realizacji kolejnych zadań również będą występować z wnioskiem o wzrost kwot ze
względu na wzrost cen. Nie zgadza się z opinią radnego, że kwoty przetargu są naciągane.

Ewa Czubek wyjaśniła radnej Beacie Łobodzińskiej, że wprowadzenie zadań
inwestycyjnych do projektu uchwały w sprawie zmian do budżetu miasta dot. remontu
ul. Kościelnej, Dworcowej i Zaścianka jest to pozytywna odpowiedz Prezydent Miasta na
wniosek zarządu osiedla Śródmieście. Na spotkaniu Prezydent Miasta zadeklarowała, że
jeżeli radni wprowadzą te zadania do budżetu to zadania zostanie zrealizowane. Dodała, że
zadania nie jest wpisane w autopoprawce lecz w zmianach do budżetu miasta.

Uczestniczący w posiedzeniu komisji Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Kopeć
pozytywnie przychylił się do wniosku radnej Beaty Łobodzińskiej, zadeklarował, że będzie
kierował projekty uchwał w sprawie zmian w budżecie miasta, również na komisje
branżowe.

Grażyna Radka poparła wniosek radnej Beaty Łobodzińskiej. Zapytała o realizacje zadań
dot. ulic i chodników z ul. Zamkowej (150 m), Sądowej, Anny i części Piramowicza (z 14
lipca 2016 r.) które zostały przeniesione do realizacji na kolejny rok 2018, zapytała gdzie
w budżecie jest ten zapis. Obawia się, że te zadania inwestycyjne nie zostaną wykonane.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poprosiła radną o spisanie wniosku.

Grażyna Radka wyjaśniła, że nie będzie spisywać wniosku, prosi o odpowiedz ustną.

Artur Maruszczak Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyna-Koźla ds. gospodarki
przestrzennej i inwestycyjno-remontowej wyjaśnił, że zaplanowane a nie zrealizowane
zadania przechodzą na kolejny rok, powody przesunięć są różne, najczęściej jest to brak
środków finansowych.

Andrzej Kopacki również zapytał o realizację zadań o które wnioskował. W budżecie
miasta nie ma zadań które zgłaszał do realizacji min. utwardzenie miejsc pod blokami,
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gdzie parkują samochody. Dodał, że na innych osiedlach Kędzierzyna zadania są
wykonywane planowo.

Artur Maruszczak – Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyna-Koźla ds. gospodarki
przestrzennej i inwestycyjno-remontowej wyjaśnił, że zadania o które wnioskował radny
nie są zadaniami inwestycyjnym, dlatego nie są w tym dokumencie zawarte. Zadania są
realizowane na wszystkich osiedlach miasta. Nie może obiecać realizacji wszystkich zadań
i próśb, ze względu na finanse.

Ryszard Masalski poinformował, że ponawia swój wniosek o remont chodnika przy ulicy
Tuwima/Szkolnej.

Grażyna Radka wyjaśniła, że wobec otrzymanej odpowiedzi ustnej, nie będzie spisywać
wniosku o którym mówiła, wycofuje go.

Dorota Mrówka złożyła propozycję wniosku ,,prosi o wykonanie opinii technicznej stanu
technicznego chodnika przy ul. Tuwima/Szkolnej”.

Artur Maruszczak Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyna-Koźla ds. gospodarki
przestrzennej i inwestycyjno-remontowej wyjaśnił, że stan techniczny chodnika przy ul.
Tuwima/Szkolnej został radnym przedstawiony (na zdjęciu), nie widzi potrzeby
wykonania takiej opinii technicznej, większość chodników w mieście jest w takim stanie
technicznym.

Ryszard Masalski poinformował, że wycofuje swój wniosek. Dodał, że radna Grażyna
Radka potrafi się z Prezydent Miasta ,,dogadać w wielu sprawach”. Zaproponował
wniosek, ,,aby w oparciu o wizję lokalna sporządzić harmonogram remontu wszystkich
chodników w mieście”.

ad vocem Grażyna Radka prosiła radnego Ryszarda Masalskiego o nie sugerowanie, że
ona z Prezydent Miasta się w jakiś sprawach dogaduje się. Nic takiego nie ma miejsca.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka wyjaśniła radnemu, że jego wniosek o
przygotowanie harmonogram remontu wszystkich chodników jest nieprzemyślany.

Artur Maruszczak Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyna-Koźla ds. gospodarki
przestrzennej i inwestycyjno-remontowej wyjaśnił, że aby wykonać taki ranking
chodników należałby zatrudnić w Urzędzie Miasta dwóch lub więcej dodatkowych
pracowników.

Dorota Mrówka poinformowała, że radny Ryszard Masalski nie słuchał uważanie jej
wypowiedzi i nie zrozumiał jej dobrych intencji, dlatego wycofuje swój wniosek.

Ewa Czubek zamierzała zapytać o koszt takiej ekspertyzy, lecz wyjaśnienia Prezydenta
Miasta, że należało zatrudnić dwie dodatkowe osoby do realizacji wniosku, więc koszt
ekspertyzy może wynieść więcej niż koszt remontu chodnika.

Ryszard Masalski uważa, że remont tego chodnika nigdy nie zostanie wykonany.

Radna Beata Łobodzińska złożyła wniosek pisemny:
,,zwraca się z prośbą, aby projekty uchwał dotyczące nowych zadań inwestycyjnych były
procedowane na Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego”.
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Wyjaśniła, że w projekcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta wprowadzono
zadania inwestycyjne dot. remontu ul. Kościelnej, Dworcowej i Zaścianka

Komisja Finansowo-Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie (9 głosów ,,za") poparła
wniosek.

Ryszard Masalski poinformował, że wycofuje swój wniosek.

Skarbnik Miasta Joanna Hariasz wyjaśniła, na stronie 3 wystąpił błąd w klasyfikacji
zadania, do sesji zostanie to poprawione.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka  poddała głosowanie:
zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2018 wraz z
autopoprawką.

Komisja Finansowo-Gospodarcza stosunkiem głosów:
6 głosów ,,za" ,
1 głos ,,przeciw",
2 głosy ,,wstrzymujący się",
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok
2018 wraz z autopoprawką.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (6)
Ewa Czubek, Andrzej Kopacki, Hubert Majnusz, Dorota Mrówka, Witold Rusak, Dorota
Zasłonka
PRZECIW (1)
Ryszard Masalski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Beata Łobodzińska, Grażyna Radka
NIEOBECNI (3)
Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Tomasz Scheller

Ad 8.
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia
wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2032 wraz z autopoprawką
(projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję w sprawie.

Ryszard Masalski poinformował, że jest przeciwny przyjęciu tej prognozy finansowej,
bo ww. projekt uchwały sankcjonuje politykę rosnącego zadłużenia gminy, gdy w jego
ocenie powinno się gminę oddłużać.

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka
poddała głosowanie:
zaopiniowanie projektu uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej
prognozy finansowej na lata 2018-2032 wraz z autopoprawką.
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Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (6)
Ewa Czubek, Andrzej Kopacki, Hubert Majnusz, Dorota Mrówka, Witold Rusak, Dorota
Zasłonka
PRZECIW (1)
Ryszard Masalski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Beata Łobodzińska, Grażyna Radka
NIEOBECNI (3)
Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Tomasz Scheller

Komisja Finansowo-Gospodarcza stosunkiem głosów:
6 głosów ,,za" ,
1 głos ,,przeciw",
2 głosy ,,wstrzymujące się",
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Ad 9.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekazania policji środków finansowych
(projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję w sprawie.

Ryszard Masalski poinformował, że dziwi go uzasadnienie do projektu uchwały. Podaje
się w nim uchwałę Rady Miasta bez numeru i daty oraz nie uzasadnia się dlaczego
postuluje się przekazać 60.000,00 zł policji, to znaczy nie informuje się ilu policjantów, w
jakich godzinach i ich wymiarze oraz w jakich częściach miasta będzie dodatkowo ponad
godzinowo spacerować po ternie gminy Kędzierzyn-Koźle.

Uzasadnienie projektu uchwały nie odpowiada na pytanie, dlaczego policjanci muszą w
nadgodzinach patrolować miasto? Czy jest tak źle, a państwo jest tak biedne, że brakuje
środków na optymalną sieć i częstotliwość policyjnych patroli? Ponadto jak można
dotować inny podmiot, gdy gmina sama  zaciąga rok rocznie wielomilionowe kredyty,
a zadłużenie gminy przekroczyło już 100 mln zł. Czy etycznym jest dotowanie policji -
instytucji nie gminnej - gdy zadania własne gminy nie są właściwie i adekwatnie
finansowane. Będzie przeciwny dofinansowaniu dla policji.

Witold Rusak zapytał ile w roku ubiegłym było przeznaczonych środków finansowych dla
policji.

Skarbnik Miasta Joanna Hariasz wyjaśniła, że kwota była taka sama 60 000,00zł.

Kierownik Józef Muc wyjaśnił, że w tym roku i w 2017 r. wniosek opiewał na kwotę
60 000,00zł, w zeszłych latach 2014-2016 była to kwota 80 000,00zł.

Witold Rusak poinformował, że jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały
ponieważ zna sytuację i nadgodziny w Policji wynikają z wakatów pracowniczych.

Kierownik Józef Muc wyjaśnił, że Komenda Policji przestawia sprawozdanie w którym
wskazuje ilość dodatkowej służby policjantów.
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Artur Maruszczak Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyna-Koźla ds. gospodarki
przestrzennej i inwestycyjno-remontowej wyjaśnił, że nadgodziny dotyczą pracowników
którzy nie wyjeżdżają do domu na soboty i niedziele i wykonują dodatkową służbę.

Mecenas Krzysztof Mirecki wyjaśnił, że czas pracy policjanta wynosi 40 godzin
tygodniowo, w okresie rozliczeniowym trzymiesięcznym, służba pełniona powyżej tego
czasu jest służbą dla sfinansowania której ta kwota będzie wykorzystana.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poddała pod głosowanie:
zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekazania policji środków finansowych.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (7)
Ewa Czubek, Andrzej Kopacki, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Grażyna Radka,
Witold Rusak, Dorota Zasłonka
PRZECIW (1)
Ryszard Masalski
BRAK GŁOSU (1)
Dorota Mrówka
NIEOBECNI (3)
Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Tomasz Scheller

Komisja Finansowo-Gospodarcza stosunkiem głosów:
7 głosów ,,za" ,
1 głos ,,przeciw",
głosów ,,wstrzymujących się" nie było,
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 10.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa
własności nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka 1045
k.m.7, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kłodnica przy ul.
Elewatorowej (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję w sprawie.

Ryszard Masalski poinformowała, że działki przy ulicy Elewatorowej, to gminne ostatki
do dostępu do drogi wodnej, jaką jest Kanał Gliwicki, rzeka Odra i mający niebawem być
wybudowany Kanał Odra-Dunaj, w bliskim sąsiedztwie działek przy ulicy Elewatorowej.
Teraz chce się sprzedać działki o łącznej powierzchni ponad 4 hektarów. Wcześniej Rada
Miasta wyraziła zgodę na sprzedaż działek będących blisko drogi wodnej od strony ulicy
Chełmońskiego. Nie ma mojej zgody na to, aby teraz sprzedawać działki, gdy cena jest
relatywnie niska, bo nie ma jeszcze wybudowanego kanału Odra-Dunaj. Gdy zostanie
wybudowany do dziesięciu lat to wówczas można je sprzedać, bo wraz z nim cena z
działki przy ulicy Elewatorowej wzroście przynajmniej o 10 razy. Zgoda na sprzedaż
postulowanych działek teraz, to tak jakby zgodzić się na utratę przyszłych dochodów.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poddała pod głosowanie:
zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności
nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka 1045 k.m.7, położonej
w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kłodnica przy ul. Elewatorowej.
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Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Komisja Finansowo-Gospodarcza stosunkiem głosów:
7 głosów ,,za" ,
1 głos ,,przeciw",
głosów ,,wstrzymujących się" nie było,
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Wyniki imienne:
ZA (7)
Ewa Czubek, Andrzej Kopacki, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Grażyna Radka,
Witold Rusak, Dorota Zasłonka
PRZECIW (1)
Ryszard Masalski
NIEOBECNI (4)
Andrzej Kopeć, Dorota Mrówka, Adam Oczoś, Tomasz Scheller

Ad 11.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa
własności nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka 1046/7
k.m.7, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kłodnica przy ul.
Elewatorowej (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję w sprawie wobec braku osób
chętnych do dalszej dyskusji poddał pod głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały w
sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości gruntowej
niezabudowanej, oznaczonej jako działka 1046/7 k.m.7, położonej w Kędzierzynie-Koźlu
obręb ewidencyjny Kłodnica przy ul. Elewatorowej.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Komisja Finansowo-Gospodarcza stosunkiem głosów:
7 głosów ,,za" ,
1 głos ,,przeciw",
głosów ,,wstrzymujących się" nie było,
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Wyniki imienne:
ZA (7)
Ewa Czubek, Andrzej Kopacki, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Grażyna Radka,
Witold Rusak, Dorota Zasłonka
PRZECIW (1)
Ryszard Masalski
NIEOBECNI (4)
Andrzej Kopeć, Dorota Mrówka, Adam Oczoś, Tomasz Scheller
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Ad 12.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa
użytkowania wieczystego i oddanie w dzierżawę w trybie bezprzetargowym,
nieruchomości gruntowych niezabudowanych położonych w Kędzierzynie-Koźlu
obręb ewidencyjny Sławęcice przy ul. Naftowej (projekt uchwały stanowi załącznik do
nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję w sprawie.

Ryszard Masalski pochwalił propozycję sprzedaży działki w całości.

Artur Maruszczak Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyna-Koźla ds. gospodarki
przestrzennej i inwestycyjno-remontowej wyjaśnił, że działki będą sprzedawane tak jak
będzie zainteresowanie.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poddała pod głosowanie:
zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa
użytkowania wieczystego i oddanie w dzierżawę w trybie bezprzetargowym,
nieruchomości gruntowych niezabudowanych położonych w Kędzierzynie-Koźlu obręb
ewidencyjny Sławęcice przy ul. Naftowej.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Komisja Finansowo-Gospodarcza stosunkiem głosów:
7 głosów ,,za" ,
1 głos ,,przeciw",
głosów ,,wstrzymujących się" nie było,
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Wyniki imienne:
ZA (8)
Ewa Czubek, Andrzej Kopacki, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Ryszard Masalski,
Grażyna Radka, Witold Rusak, Dorota Zasłonka
NIEOBECNI (4)
Andrzej Kopeć, Dorota Mrówka, Adam Oczoś, Tomasz Scheller

Ad 13.
Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Witold Rusak zapytał kiedy zostanie udostępniony kolejny harmonogram (od 1 maja br.)
wywozu śmieci dla osiedli Koźla oraz ościennych.

Artur Maruszczak Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyna-Koźla ds. gospodarki
przestrzennej i inwestycyjno-remontowej wyjaśnił, że kończy się umowa z Remondis,
zadanie przejmie spółka Usługi Komunalne, na koniec kwietnia na stronie zostanie
zamieszczony harmonogram wywozu.

Hubert Majnusz zapytał dlaczego kubły na śmieci BIO tzw. brązowe zostają wymienione
na mniejsze z 240 l na 120 l. Mieszkańcy są zainteresowani, aby na ich prośbę, pozostawić
większe pojemniki nawet za dodatkową dopłatą. W związku z remontem na osiedlu
Cisowa mieszkańcy mają problem z wystawianiem pojemników przed posesjami.
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Artur Maruszczak Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyna-Koźla ds. gospodarki
przestrzennej i inwestycyjno-remontowej wyjaśnił, że mieszkańcy powinni się zgłosić
bezpośrednio do Związku Międzygminnego Czysty Region i na pewno za dodatkową
opłatą, taką usługę można wykupić.

Radna Grażyna Radka złożyła wniosek pisemny, prosi o odpowiedz w sprawie:
-zaległych inwestycji ZD.0012.14.2017.IG pozycja 43 ,,remont chodnika ul. Zamkowa”
(600/6§4270 , termin realizacji do 31.10.2017.

- planu drogowych zadań inwestycyjnych i projektów technicznych z  dnia 14 lipca 2017
ul. Sądowa, ul. Anny, ul. Planetorza (część), prosi o uwzględnienie w zadaniach w
obecnym budżecie”.

Kolejny termin komisji został ustalony na 28 maja 2018 r. o godz. 16.00

Ad 14.
Zakończenie obrad.

Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka, podziękowała za aktywne uczestnictwo
w posiedzeniu komisji, po czym zakończyła obrady o godz. 17.45.

Protokołowała

Anna Dworaczek
Przewodnicząca komisji

Dorota Zasłonka


